

Terms and Conditions

Credit Card Offer

- Campaign will start on 1st May 2025 and will be valid until 31st May 2025.
- Offer is applicable only on NBO Retail VISA Credit Cards.
- 3. Only POS transactions will be considered.
- 4. Offer will be applicable on Oman Oil fuel stations in Oman.
- 5. Offer is applicable only on first transaction during offer period at Oman Oil fuel stations.
- On transactions during offer period, we will pay
 cashback in the form of Rewards to customers.
- Maximum Capping of cashback is RO 3 per customer, which will be credited as equivalent NBO Rewards.
- 8. Not applicable on cancelled, reversed transactions.
- First 3000 customers during offer period will avail the cashback in form of rewards.
- 10. Rewards will be credited to customer reward account within 30 days from offer end date.

الشروط و الأحكام

عرض بطاقة الائتمان

المرتجعة.

- ١. تبدأ الحملة في ١ مايو ٢٠٢٥ وتستمر حتى ٣١ مايو ٢٠٢٥.
- ٦. يسري العرض فقط على بطاقات فيزا الائتمانية
 للأفراد من البنك الوطنى العمانى.
- ٣. المعاملات المقبولة هي فقط معاملات نقاط البيع.
 - ٤. يسرى العرض على محطات نفط عُمان.
- ٥. يسري العرض فقط على أول معاملة في محطات نفط عُمان خلال فترة العرض.
- ٦. خلال فترة العرض، سيوفر البنك استردادًا نقديًا على المعاملات بنسبة ٢٠٪ على شكل مكافآت للعملاء.
- ٧. الحد الأقصى للاسترداد النقدي هو ٣ ريال عُماني لكل عميل، وسيتم إضافتها كرصيد معادل كنقاط مكافأة
 ٨. هذا العرض لا ينطبق على المعاملات الملغاة أو
- ٩. سيستفيد أول ٣٠٠٠ عميل خلال فترة العرض منالاسترداد النقدى على شكل مكافآت.
- سيتم إضافة المكافآت إلى حساب مكافآت العميل خلال ٣٠ يومًا من تاريخ انتهاء العرض.



Debit Card Offer

- Campaign will start on 1st May 2025 and will be valid until 31st May 2025.
- Offer is applicable only on NBO Retail VISA Debit Cards.
- 10 NBO Debit Cardholders with highest cumulative spending during the campaign period will each receive a Basma Card valued at OMR. 50.
- 20 NBO Debit Cardholders with highest cumulative spending during the campaign period will each receive a Basma Card valued at OMR. 25.
- For calculating highest spenders, Debit Card transactions carried out at Oman Oil will be considered.
- 6. This offer is not applicable for NBO staff.
- 7. Not applicable on cancelled, reversed transactions.

عرض بطاقة الخصم المباشر

- ١. تبدأ الحملة في ١ مايو ٢٠٢٥ وتستمر حتى ٣١ مايو ٢٠٢٥.
- ٦. يسري العرض فقط على بطاقات الخصم المباشر من فيزا للأفراد من البنك الوطنى العمانى.
- ٣. سيحصل ١٠ أشخاص من حملة بطاقات الخصم المباشر من البنك الوطني العماني، ممن حققوا أعلى إنفاق تراكمي خلال فترة الحملة، على بطاقة بسمة بقيمة ماني.
- ع. سيحصل ٢٠ شخص من حملة بطاقات الخصم المباشر من البنك الوطني العماني، ممن حققوا أعلى إنفاق تراكمي خلال فترة الحملة، على بطاقة بسمة بقيمة ٢٥ ريال عُماني.
- لمعرفة العملاء الأعلى إنفاقاً، سيتم احتساب معاملات بطاقات الخصم المباشر التي أجريت في نفط عُمان.
- لا ينطبق هذا العرض على موظفي البنك الوطني العماني.
- ٧. لا ينطبق هذا العرض على المعاملات الملغاة أو المرتجعة